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Komisia pre vzdelávanie, kultúru a voľnočasové aktivity pri obecnom zastupiteľstve 

Zápisnica z 5. zasadnutia komisie  

zo dňa 12. 09. 2023 v čase od 18,00 hod. 

Miesto konania: Zasadačka OcÚ Bernolákovo, Hlavná 111 

 

Predsedníčka komisie, Ing. Martina Brunel, privítala prítomných, otvorila zasadnutie komisie 

a konštatovala, že komisia je uznášania schopná. Prítomných členov s právom hlasovať: 6. 

Minimálne kvórum na prijatie uznesenia: 4. 

 

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny: Ing. Martina Brunel, Katarína Koporcová,  

MUDr. Michaela Mulera, Ing. Rastislav Požár, Jana Takacs-Horníčková, JUDr. Juraj Ďorko 

Prizvaní hostia: Ing. Emília Biznárová ( odbor školstva ) 

Zapisovateľka: Ing. Jana Jarová (OcÚ) 

 

Uznesenie č.1/5/2023 

Komisia VKVA schvaľuje program v nasledujúcom znení: 

1. Privítanie a určenie overovateľov zápisnice 

2. Navýšenie počtu žiakov ZUŠ  

3. Dodatok č. 3 k zriaďovateľskej listine ZŠ Bernolákovo - športoviská 

4. Dodatok č. 4 k zriaďovateľskej listine ZŠ Bernolákovo – elokované pracovisko Hlavná 107 

5. VZN čiastočná úhrada 

6. VZN Dotácie 

7. PHSR 

8. Rôzne 

Uznesenie č.1/5/2023 

Komisia VKVA schvaľuje  za overovateľov zápisnice pani MUDr.  Michaela Mullera a pán JUDr. 

Juraj Ďorko.  

ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2: 

Navýšenie počtu žiakov a návrh o navýšenie rozpočtu ZUŠ 
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Pán Müller, riaditeľ ZUŠ, Bernolákovo podal 19.06.2023 žiadosť o navýšenie finančných 

prostriedkov v rozpočte pre ZUŠ o 66000,- eur.  

Pani Koporcová predniesla pripomienky  k rozpočtu Program č. 8 – školstvo. Pani Koporcová 

neobdržala  všetky potrebné podklady k rozpočtovaniu ( návrh na zmenu rozpočtu ) ZUŠ.  

Pani Koporcová sa informovala na uhradenie  faktúr v sume 50000,- eur. Položila otázku z čoho boli 

faktúry uhradené a z akých zdrojov.  

Pán JUDr. Ďorko sa vyjadril, že faktúry v sume 50000,- eure boli uhradené z rozpočtu kultúry 

a investície.   

Pani Brunel sa vyjadrila k listu pána Müllera, riaditeľa ZUŠ o navýšení rozpočtu pre ZUŠ.  

Konštatovala, že počty zamestnancov a navýšenie počtu žiakov mali byť prerokované radou školy. 

Z listu, ktorý zaslal pán Müller nie je jasný počet a stav žiakov na ZUŠ v školskom roku 2023/2024. 

Predsedníčka komisie pripomienkovala komunikáciu riaditeľa ZUŠ pána Müllera s poslancami.  

Predsedníčka komisie zašle email pánovi Müllerovi s otázkami k príprave a čerpaniu rozpočtu na rok 

2024. 

Uznesenie č. 2/5/2023 

Komisia VKVA schvaľuje navýšenie rozpočtu o 66000,- eur pre ZUŠ.  

ZA: 5  PROTI: 1  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3: 

Dodatok č. 3 k zriaďovateľskej listine ZŠ Bernolákovo – športoviská 

Predseda komisie pani Brunel konštatovala, že rada školy si bude žiadať zoznam nájomcov 

a žiadateľov o prenájom športovísk. Komisia žiada zverejniť  zoznam žiadateľov o nájom športovísk.    

JUDr. Ďorko informoval o otvorenom liste týkajúceho sa prenájmu športovísk. Navrhol rozšírenie 

kamerového systému a osvetlenia.  

Uznesenie č. 3/5/2023 

1. Komisia VKVA odporúča  zverejniť zoznam nájomcov a žiadateľov o prenájom športovísk.  

2. Rozšírenie kamier a osvetlenia 

ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 4: 

Dodatok č. 4 k zriaďovateľskej listine ZŠ Bernolákovo – elokované pracovisko Hlavná 107 
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Pani Biznárová informovala, že podklady k zriadeniu elokovaného pracoviska Hlavná 107 boli 

zaslané  na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu. Ministerstvo bez pripomienkovania 

vyhovelo naším žiadostiam a schválilo Elokované pracovisko Hlavná 107.   

Uznesenie č. 4/5/2023 

Komisia VKVA nemá pripomienky k bodu 4.  

ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5: 

VZN čiastočná úhrada 

Pani Biznárová informovala o zmene zapracovanej vo VZN  č. 6/2023 o výške a spôsobe úhrady 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole a, školskom klube detí, školskej jedálni 

a základnej umeleckej škole.  

Uznesenie č. 5/5/2023 

Komisia VKVA nemá pripomienky k bodu 5.  

ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6: 

VZN Dotácie 

Pán Ing. Požár konštatoval, že finančná komisia by mala rozhodovať o výbere žiadostí o dotáciu  - 

kontrola či má žiadateľ splnené povinnosti. 

Uznesenie č. 6/5/2023 

Predseda komisie nesúhlasí, aby rozhodovala o výbere žiadostí o dotáciu finančná komisia.  

ZA: 4  PROTI: 1  ZDRŽAL SA: 1 

 

K bodu 7: 

PHSR 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja (PHSR) je kľúčový dokument pre riadenie samosprávy, 

ktorý identifikuje výzvy, a definuje ciele a priority rozvoja do budúcnosti. 

Uznesenie č. 7/5/2023 

Jednohlasne všetci členovia súhlasia s PHSR a v spolupráci s poslancami OZ sa v januári môžu 

uskutočniť zmeny.  
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ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 8: 

Rôzne 

Predsedkyňa komisie informovala o vzdaní sa členstva pána JUDr. Juraja Ďorka z pozície aktivistu 

Komisie pre vzdelávanie , kultúru a voľnočasové aktivity.  

Záver: 

Predsedníčka poďakovala všetkým členom komisie za aktívnu účasť a ukončila rokovanie o 20:15 

hod. 

 

 

 

Za Overovateľov: 

JUDr. Juraj Ďorko _________________________________  

MUDr.  Michaela Mulera ___________________________ 

 

Zapísala: Ing. Jana Jarová____________________________ 

 

 

 

 


